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Więcej internetu w regionie
SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE”

Urzędnicy  marszałka  województwa  świętokrzyskiego  przygotowują  się  do  ogłoszenia
przetargów na budowę sieci szerokopasmowego Internetu. Jak informuje Andrzej Sztokfisz,
pełnomocnik zarządu ds. informatyzacji, rozstrzygnięcia pierwszych powinniśmy poznać w
przyszłym roku. Wówczas też rozpoczną się  prace, dzięki którym przygotowana zostanie
infrastruktura konieczna do uruchomienia sieci. Andrzej Sztokfisz mówi, że inwestycja  ta
powinna się  zakończyć się pod koniec 2015 roku.  Co nie oznacza, że dopiero od tej daty
będzie można korzystać z Internetu. Pełnomocnik zarządu ds. informatyzacji tłumaczy, że
infrastruktura będzie uruchamiana etapami.  Pierwsze instytucje mogłyby korzystać z nowej
sieci już w tym roku.  Sieć zostanie poprowadzona przez ponad 2 tysiące miejscowości.
Jednak, czy we wszystkich pojawi się Internet będzie zależało od operatorów, którzy będą
 decydowali gdzie chcieliby sprzedawać swoje usługi.  Urząd Marszałkowski otrzymał 85
procent dofinansowania unijnego do tej inwestycji. 


